



MCI International Student Registration Form

295 Main Street, Pittsfield, ME 04965 – Tel: 207-487-2282

www.mci-school.org

Applying For Grade 申請年級_____ Applying For School Year 申請年份_____

Student Information 學生資訊

First Name 名_____ Last Name 姓_____

Street Address 住址 1_____

Street Address 住址 2_____

City 城市_____ Country 國家_____ Postal Code 郵遞區號_____

Cell Phone 手機_____ Home Phone 家電_____

Email 電子信箱_____

Gender Identity: ☐ Male 男 ☐ Female 女 Date of Birth 生日 / /
(MM/DD/YYYY)

Parent/Guardian 1 Information 父母或監護人 1

First Name 名_____ Last Name 姓_____

Street Address 住址 1_____

Street Address 住址 2_____

City 城市_____ Country 國家_____ Postal Code 郵遞區號_____

Cell Phone 手機_____ Work Phone 工作電話_____

Email 電子信箱_____



MCI International Student Registration Form

295 Main Street, Pittsfield, ME 04965 – Tel: 207-487-2282

www.mci-school.org

Parent/Guardian 2 Information 父母或監護人 1

First Name 名 _____ Last Name 姓 _____

Street Address 住址 1 _____

Street Address 住址 2 _____

City 城市 _____ Country 國家 _____ Postal Code 郵遞區號 _____

Cell Phone 手機 _____ Work Phone 工作電話 _____

Email 電子信箱 _____

Required Signatures 簽名

Parent/Guardian Signature 父母或監護人 _____ Date _____

Please submit the signed form to Lincoln Education, MCI's representative in Taiwan. Email: education@lincoln.com.tw

Refund policy due to COVID-19 or an unexpected national disaster occurs in the USA that forces all visitors to leave the country:

If summer camp travel plans are affected by adverse travel restrictions and mandatory quarantine of 14 days or longer, students can choose to travel to the USA next summer. MCI may provide online programming as an alternative if the students are unable to travel to the U.S. In either case, students will be offered opportunities to meet graduation requirements, and no refund will be provided.

As an exception, Grade 11 students whose summer camp travel plans are affected by adverse travel restrictions and mandatory quarantine of 14 days or longer due to COVID-19, are allowed

to defer the participation in the summer program in the USA after the completion of Grade 12. Online programming may be provided if the students are unable to travel the following year. MCI will assist these students with the U.S. college application process by providing recommendation letters and proof of graduation from MCI.

IMPORTANT: The option to defer participation in the summer camp until the completion of Grade 12 will not be offered if the COVID-19 emergency and the corresponding travel restrictions are no longer in effect. In the absence of extraordinary pandemic-related circumstances, students are required to participate in the summer program in the USA at some point between the completion of Grade 9 and before entering Grade 12.

如果美國發生 **COVID-19** 或突如其來的國家級災難，導致旅遊禁令、所有遊客必須出境或強制隔離的退款政策：

如果暑期課程的旅遊計畫受到不利的旅行限制和 **14** 天或更長時間的強制隔離所影響，學生可以選擇明年夏天再前往美國。如果學生無法前往美國，MCI 可以提供線上課程作為替代方案。在任何一種情況下，都將為學生提供滿足畢業要求的合理機會，並且不提供退款。

作為一個例外，**11**年級的學生因為**COVID-19**導致暑期課程旅遊計劃受到不利的旅行限制和 **14** 天或更長時間的強制隔離，允許將參加美國暑期課程的時間推遲到 **12** 年級完成後。如果學生無法在明年旅行，可以提供線上課程作為替代方案。MCI 將通過提供推薦信和 MCI 畢業證明來協助這些學生完成美國大學申請流程。

重要：如果**COVID-19**緊急狀態和相應的旅行限制不再有效，則不會提供將暑期課程的參與推遲到 **12** 年級完成後的選項。在沒有傳染病的特殊情況情況下，學生必須在完成**9**年級和進入**12** 年級之前的某個時間點參加美國暑期課程。